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ROMÂNIA 

JUDEȚUL  COVASNA 

CONSILIUL LOCAL AL ORAȘULUI COVASNA 

  

 

P R O C E S - V E R B A L  nr. 31/2024 

 

Încheiat astăzi, 9 decembrie 2024, orele 1400, cu ocazia ȘEDINŢEI 

EXTRAORDINARE a Consiliului Local al oraşului Covasna.  

Sunt prezenţi 9 consilieri în sala de ședințe, prin mediul online (SKYPE) 

participă consilierii: dl Enea Nicolae, dl Bohățel Mihail Bogdan și dna 

Muntean Felicia - Maria.  

Lipsesc consilierii: dl Fulop Csaba, dna Bodo Eniko, dl Jeszenovics 

Albert, dl Bodo Tohotom și dl Domahazi Levente - Janos. 

 

Participă la şedinţă: viceprimarul orașului, dl Jeszenovics Robert - Karoly, 

secretar general, dna Vasilica Enea și directorul Direcției Economice, dl Antal 

Levente. 

Consilierii au fost convocaţi în ȘEDINŢA EXTRAORDINARĂ prin 

Dispoziția primarului nr. 653/2024, care a fost adusă la cunoştinţa locuitorilor prin 

afişare la sediul propriu şi pe site-ul primăriei și comunicată consilierilor prin e-

mail. 

Dl Viceprimar urează bun venit tuturor consilierilor care participă la şedinţa 

extraordinară a consiliului local din luna decembrie. 

  

Se propune alegerea unui președinte de ședință pentru luna decembrie 2024. 

Este propus dna consilier Becsek Eva ca președinte de ședință pentru luna 

decembrie. 

Se aprobă propunerea cu 12 voturi „pentru” – unanimitate, după care se 

adoptă  

HOTĂRÂREA NR. 170/2024 

Cu privire la alegerea președintelui de ședință pentru luna decembrie – 

 Dna Becsek Eva 

 

Dna președinte de ședință prezintă ORDINEA DE ZI a ședinţei aşa cum a 

fost propusă prin Dispoziţia Primarului, după cum urmează:  

 

1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului general al orașului 

Covasna pe anul 2024. 

   2. Proiect de hotărâre privind majorarea capitalului social al S.C. Gos-

Trans-Com S.R.L., asociat unic orașul Covasna, prin aport în numerar. 

Dl Viceprimar propune amânarea dezbaterii punctului 2 de pe ordinea de 

zi, ținând cont de faptul că a intervenit o problemă care trebuie remediată. 
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Se supune la vot ordinea de zi modificată, care se aprobă cu 12 voturi 

„pentru”– unanimitate. 

 

Se trece la discutarea punctului 1 de pe ordinea de zi, Proiect de hotărâre 

privind rectificarea bugetului general al orașului Covasna pe anul 2024. 

 

Dl Antal prezintă detaliat raportul de specialitate. 

 

Comisia juridică şi pentru administraţie publică locală, apărarea ordinii 

publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţenilor, pentru culte religioase 

– AVIZ FAVORABIL 

Comisia pentru programe de dezvoltare economică – socială, buget, finanțe, 

administrarea domeniului public și privat al orașului, servicii publice și comerț 

– AVIZ FAVORABIL 

Doamna Secretar General – AVIZ FAVORABIL  

 

Dicuții: Dna Becsek explică faptul că începând din 8 ianuarie trebuie să 

golească corpul A a liceului. Pentru buna desfășurare a cursurilor în continuare s-au 

gândit la închirierea unor containere, 18 bucăți, pentru 6 săli de curs în total.  

Dl Viceprimar: am căutat clădiri în oraș unde puteam să mutăm sălile de 

curs dar nu am găsit nimic potrivit în oraș, astfel s-a ajuns la această decizie. 

Dna Secretar: cursurile nu se puteau muta după masă? 

Dna Becsek: doar clasele 5 și 6 puteam să punem după masă, restul claselor 

au câte 7 ore pe zi, asta însemna că trebuia să termine la 8 seara. 

 

Nefiind alte discuţii se supune la vot proiectul de hotărâre, pe articole și pe 

ansamblu, care este aprobat cu 12 voturi ,,pentru”, după care se adoptă 

 

HOTĂRÂREA NR. 171/2024 

cu privire la rectificarea bugetului general 

al orașului Covasna pe anul 2024 

 

 

Nefiind alte discuţii doamna Preşedinte de şedinţă mulţumeşte pentru 

prezenţă şi închide şedinţa la orele 14.20. 

 

 

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,   SECRETAR GENERAL 

                       BECSEK ÉVA                     AL ORAȘULUI COVASNA, 

                                                                                         ENEA VASILICA 
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